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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Kedy sa plánuje položiť asfalt na Ulici Čsl. armády. Ja som si dneska všimol, že robia sa tam 
dosprávky, štyria ľudia tam robia na celej ulici. Zmeral som dneska ich výkon, tak to 
vychádza do konca decembra, že tie vysprávky budú robiť. Možno toho roku, alebo na budúci 
rok neviem, či počasie nám dovolí kedy môžu podávať ten asfalt, či musí byť teplota plusová 
nad 10 C, neviem, nie som odborník, ale plánuje sa ešte toho roku položiť asfalt na Ulici Čsl. 
armády? A tu poznámka, že štvrtok a piatok mali dovolenku.  
 
PhDr. Čižmár: 
Plán prác, ktoré prebiehajú pri rekonštrukcii vozovky, konkrétne na Ulici Čsl. armády je 
v zmysle zmluvy, boli riešené úpravy vpustí, čiže technická príprava na pokládku koberca zo 
strany spoločnosti, ktorá je víťazom súťaže.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


